
 

Z á p i s n i c a 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici,                                                                                  

konaného dňa 21.06.2024 o 17:30 h. 
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Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie. 

2. Voľby overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnení uznesení. 

4. Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024. 

5. 3. úprava rozpočtu Obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica. 

6. Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

7. Prerokovanie žiadosti p. Pavla Bajánka. 

8. Predĺženie nájomných zmlúv v 14-bytovom ND. 

9. Riešenie ŠKD. 

10. Práce v obci. 

11. Rôzne. 

12. Záver. 

 

R O K O V A N I E 

 

Ad 1/ Otvorenie 

Štrnáste zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“) otvoril a viedol starosta obce                                            

MVDr. Milan Hlavatý.  Privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že počet prítomných poslancov 

je 8, čím je OZ uznášania schopné.  

 

 

Ad 2/ Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Overovatelia:    Ing. Ľubomír Jaššo, Peter Kukučík      

Zapisovateľka:  Mgr. Helena Bačíková 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0  

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Starosta prečítal navrhovaný program a spýtal sa, či chce niekto z poslancov program doplniť. 

Prihlásil sa poslanec OZ Ľubomír Jaššo, ktorý chcel zaradiť do programu bod prerokovania ústnej 

žiadosti od p. Janky Drábikovej. Tento bod nebol zaradený do navrhovaného programu zasadnutia 

OZ, nakoľko nebola podaná písomná žiadosť. Ústna žiadosť bude prerokovaná v 11. bode - Rôzne. 

Následne dal starosta obce hlasovať o navrhovanom programe. 
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Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 

 

1.  Otvorenie. 

2. Voľby overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnení uznesení. 

4. Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024. 

5. 3. úprava rozpočtu Obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica. 

6. Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

7. Prerokovanie žiadosti p. Pavla Bajánka. 

8. Predĺženie nájomných zmlúv v 14-bytovom ND. 

9. Riešenie ŠKD. 

10. Práce v obci. 

11. Rôzne. 

12. Záver. 

 

 

Ad 3/ Kontrola plnení uznesení. 

 

 Starosta obce Snežnica informoval poslancov OZ o plnení uznesení z predchádzajúceho 

zasadania OZ a zároveň im oznámil, že sa naša obec nezapojí do projektu na triedený zber 

komunálnych odpadov, nakoľko primátor KNM navrhol, aby sa obce pripojili k mestu, ktoré má 

voľnú kapacitu kompostárne na obsiahnutie ďalšieho zvozu. OZ Obce Snežnica zobralo na vedomie 

informáciu o plnení uznesení z predchádzajúceho OZ konaného dňa 18.04.2024 uznesením č. 90. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

Ad 4/ Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024. 

 

Starosta obce ospravedlnil neprítomnosť hlavnej kontrolórky obce OZ a  udelil slovo 

zapisovateľke Helene Bačíkovej, ktorá prečítala prítomným poslancom OZ Plán kontrolnej činnosti 

HK na II. polrok 2024,  následne dal o pláne hlasovať. Poslanci OZ Plán kontrolnej činnosti HK na 

II. polrok 2024 schválili prijatím uznesenia č. 91.  

 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Ad 5/  3. úprava rozpočtu Obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica. 

 

 Starosta obce predložil poslancom OZ Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 a po krátkej rozprave 

dal o predmetnej úprave hlasovať. Poslanci schválili 3. úpravu rozpočtu Obce Snežnica a ZŠ s MŠ 

Snežnica uznesením č. 92. 

 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

 

Ad 6/ Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o novej žiadosti pani Zuzany Labudovej zo dňa 

13.5.2024 o odkúpenie časti obecného pozemku, ktorá si dala po dohode s OZ vyhotoviť geometrický 

plán (ďalej len „GP“), čím vznikli nové parcely registra C KN 813/11, C KN 813/12, C KN 813/13 

o celkovej výmere 174 m2, za účelom vyňatia príslušnej výmery z pôvodnej parcely C KN 813/7. 

Súčasne starosta obce informoval poslancov OZ o predbežnom odhade ceny predmetného pozemku, 

ktorý si dala urobiť obec. Následne udelil slovo pani Labudovej, ktorá sa už oboznámená s odhadom 

vyjadrila, že cena je vysoká vzhľadom na pozemok, na ktorom je návoz a elektrický stĺp. Po následnej 

diskusii sa Obecné zastupiteľstvo dohodlo, že zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa sa odkladá až do doby, kedy bude vyhotovený súdnoznalecký posudok ceny 

s prihliadnutím na všetky skutočnosti ovplyvňujúce cenu pozemku, teda aj na tie, ktoré boli 

v predmetnom odhade opomenuté. Zástupca starostu OZ Pavol Ševčík bol poverený OZ zistiť 

približnú cenu znaleckého posudku. Náklady na jeho vyhotovenie  budú znášať obe zúčastnené strany 

rovnakým dielom. 

 

 

 

Ad 7/  Prerokovanie žiadosti p. Pavla Bajánka. 

 

 Starosta obce informoval OZ o prijatej žiadosti p. Pavla Bajánka, ktorý taktiež žiada 

o odkúpenie časti obecného pozemku z parcely C KN 813/7. Po krátkej rozprave sa OZ dohodlo, že 

podobne, ako v prípade p. Labudovej je potrebné, aby si dal p. Bajánek najskôr vyhotoviť GP. 

 

 

 

Ad 8/ Predĺženie nájomných zmlúv v 14-bytovom ND. 

  

 Starosta obce udelil slovo členovi Komisie pre prideľovanie obecných nájomných bytov Obce 

Snežnica (ďalej len ONB), poslancovi Dušanovi Ševčíkovi. Ten oboznámil prítomných poslancov 

o rozposlaní dotazníkov nájomcom, ktoré mali v určenej lehote odovzdať. Keďže dotazníky niektorí 

nájomníci neodovzdali v stanovenej lehote, komisia nemohla zasadať a pripraviť potrebné podklady 

k prerokovaniu predĺženia nájomných zmlúv. Po krátkej rozprave sa OZ dohodlo, že tento bod 

programu sa presunie do nasledujúceho zasadnutia OZ.  
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Ad 9/  Riešenie ŠKD. 

 

 Starosta obce informoval poslancov OZ o tom, že financie na chod Školského klubu detí 

(ďalej len „ŠKD“) sú schválené iba do konca augusta 2024. Na otvorenie 3. triedy ŠKD by obec 

potrebovala nájsť v rozpočte na 4 mesiace cca 6000 Eur, ktoré nemá. Následne udelil slovo pani 

riaditeľke Márii Ševčíkovej, ktorá informovala prítomných o ankete na zistenie záujmu o ŠKD z radu 

rodičov. Výsledkom ankety je stav  9 detí štvrtákov, čo je málo na otvorenie tretej triedy (museli by 

sa zobrať aj piataci). Následne pani riaditeľka prečítala doručenú žiadosť podpísanú 12-imi rodičmi 

(medzi nimi sú aj takí, ktorí sa nestihli vyjadriť v ankete).  Taktiež vyjadrila obavu z nedostatku 

financií na chod ŠKD od januára 2025, kedy financovanie na seba v plnej miere preberá za 

samosprávy štát. Po následnej diskusii sa OZ s pani riaditeľkou dohodlo, že skúsi niekoho nájsť, kto 

by nastúpil na čiastočný úväzok na 4 mesiace. Poslanci OZ rozhodovanie o otvorení, či neotvorení 3. 

triedy ŠKD odložili na nasledujúce zasadnutie OZ. 

 

 

Ad 10/    

 

 Starosta obce predostrel poslancom OZ potrebu schválenia  realizácie kapitálovej investície 

na prebiehajúci projekt rozšírenia vodovodu a kanalizácie. Po krátkej diskusii dal o investícii 

hlasovať. Poslanci OZ realizáciu kapitálovej investície, ktorá bude financovaná z poskytnutej dotácie 

z Environmentálneho fondu na projekt č. 220031 s názvom „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 

Snežnica, časť Hrby“ schválili uznesením č. 93. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Ad 11/  Rôzne. 

 

 
▪ KANALIZÁCIA – starosta obce informoval OZ o prácach na realizácii rozšírenia vodovodu 

a kanalizácie v obci. 

 

▪ POĽNÉ CESTY – starosta obce informoval poslancov OZ o podpísanej zmluve s PPA na 

1mil. 500tisíc Eur na realizáciu rozšírenia poľných ciest. Vysúťažená firma – Metrostav 

Slovakia, a. s. 

 

▪ ELEKTROINŠTALÁCIA V ZŠ – elektroinštalácia v ZŠ s MŠ je v havarijnom stave, obec 

podala žiadosť o dotáciu na Školský úrad na riešenie tohto stavu. Ak by boli financie pridelené 

mimo prázdnin muselo by sa to riešiť obmedzením vyučovania. 

 

▪ ŽIADOSŤ NA TELOCVIČŇU – zatiaľ nebolo rozhodnuté o pridelení dotácie. 

 

▪ FUTBALOVÉ IHRISKO – obec požiadala o dotáciu z úradu vlády na rekonštrukciu budovy 

na ihrisku -  projekt (výmena zábradlia, náter strechy, okien)  

 

▪ DRÁBIKOVÁ – poslanec OZ Ľubomír Jaššo predložil poslancom ústnu požiadavku občianky 

Janky Drábikovej o prerokovanie na zasadaní OZ možnosti odpredať, alebo vymeniť podiel 
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v  pozemku registra E v časti obce ponad Prúty, kde sa plánuje cesta. V závere OZ 

skonštatovalo, že zaoberať sa tým môžu až keď príde oficiálna žiadosť. 

 

▪ OPTICKÝ INTERNET – Zatiaľ od firmy Kinet s.r.o. nie je záujem zabezpečiť optickú sieť 

do časti Hrby z dôvodu finančnej náročnosti. Telekom už ponúka pripojenie na optický 

internet v obci. 

 

▪ STRECHA A BUDOVE OBECNÉHO ÚRADU – poslanec OZ Dušan Ševčík konštatoval, že 

strecha obecného úradu a kultúrneho domu je v havarijnom stave a je potrebné začať to riešiť. 

Zisťoval predbežne ceny za natieranie striech no starosta tvrdil, že náterom by sa problém 

neriešil, nakoľko už na niekoľkých miestach je strecha  deravá. Poslanec Jaššo dodal, že treba 

dať vypracovať projekt a zapojiť sa do výzvy, keď bude vyhlásená na opravy budov 

v havarijnom stave. 

 

▪ ZÁSIELKOVÉ BOXY – poslanec OZ Dušan Ševčík navrhol, aby OZ zvážilo umiestnenie 

zásielkových boxov v obci, prípadne osloviť firmy v obci, ktoré by mohli túto službu 

občanom poskytovať .Je ochotný istiť možnosti. 

 

▪ SUSEDSKÝ SPOR – poslanec OZ Dušan Ševčík informoval OZ o susedskom spore rodín 

Chrapčíková – Talapková, ktorý pretrváva už niekoľko rokov. Sporia sa o mostík cez potok, 

ktorý nepatrí nikomu a keďže nepatrí ani obci, obec tento spor nemôže riešiť zákazom 

parkovania na moste. Zákon o cestnej premávke zakazuje státie na moste no tento problém 

bude potrebné riešiť na úrovni zmierenia rodín, najlepšie cez určeného mediátora a hľadať 

cestu kompromisov. 

 

▪ LIPA – poslanec Róbert Pokrivka upozornil na lipu pri ceste pri Kasákovcoch, ktorá je v zlom 

stave a navrhol aspoň orezať niektoré konáre, ktoré by mohli ohroziť okoloidúcich. 

 

▪ ZMENA ÚRADNÝCH HODÍN – starosta informoval poslancov OZ o plánovanej zmene 

úradných hodín od 1.7.2024 z dôvodu odchodu zamestnankyne na materskú dovolenku. 

 

Ad 12/  Záver. 

 

 Nakoľko bol program  zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a rokovanie zasadnutia OZ ukončil. 

d. a. h. 

 

 podpísané podpísané 

 

 Mgr. Helena Bačíková MVDr. Milan Hlavatý 

 zapisovateľka starosta obce 

 

 

 podpísané podpísané  

 

              Ing. Ľubomír Jaššo Peter Kukučík 

     poslanec OZ                                                                                  poslanec OZ                                      

           I. overovateľ                                                                                            II. overovateľ 


